
معصومه ابتکار در همایش توسعه شهرستان نی ریز: 

فارس بیش از این تحمل توسعه در حوزه کشاورزی را ندارد
سرویس شهرستان/ علیرضامقدسی: اولین همایش توسعه شهرستان نی ریز در افق 1404، با تأکید بر احیای تالاب بختگان، با حضور دکتر 
ابتکار  معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور، رضائیان معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس و جمعی 

از مسئولین و مردم، در سالن آمفی تئاتر اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی نی ریز برگزار گردید.
در این همایش که امیری فرماندار شهرستان نی ریز، آیت ا... فقیه امام جمعه نی ریز و نماینده مردم فارس در مجلس خبرگان نیز حضور 

داشتند، فرماندار نی ریز طی سخنانی خطاب به رئیس...
 ادامه خبر در پایین صفحه
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مدیرکل تبلیغات اسلامی فارس در کازرون:

ارتقای معنویت و ترویج اخلاق اسلامی 
 موجب کاهش آسیب های اجتماعی

 و فرهنگی می شود

تبلیغات  سازمان  مدیرکل  مهرابی  صادق  محمد  حجت الاسلام  حضور  با 
سه  تبلیغی  و  فرهنگی   مسائل  پیرامون  اندیشی  هم  جلسه  فارس،  استان 

شهرستان ممسنی، رستم و کازرون در شهرستان رستم برگزار شد.
در این جلسه، حجت الاسلام خرسندی امام جمعه رستم، با مثبت ارزیابی 
کردن فعالیت های فرهنگی -تبلیغی سازمان تبلیغات اسلامی، خاطر نشان 
کرد: تبلیغات اسلامی به عنوان یک نهاد مقدس، از ظرفیت خوبی جهت 
برگزاری برنامه های مؤثر فرهنگی برخوردار است و امیدواریم این روند 

رو به رشد همچنان ادامه داشته باشد.
حجت الاسلام مهرابی مدیر کل تبلغات اسلامی فارس نیز در این دیدار با 
اشاره به نقش ائمه جمعه در گسترش فرهنگ علوی و فاطمی گفت:  ائمه 
جمعه با استفاده از تریبون های نماز جمعه، در هدایت و تربیت جامعه و 

نیز در بصیرت افزایی و آگاهی بخشی مردم نقش موثری دارند.
موجب  جامعه،  در  اسلامی  اخلاق  ترویج  و  معنویت  ارتقای  گفت:  وی 

کاهش آسیب های اجتماعی و فرهنگی می شود.

حضور مدیرعامل سازمان آتش نشانی 
کازرون به عنوان ارزیاب کشور در رزمایش 

بزرگ مجتمع پارس جنوبی

صادق زاده  مهدی  سوم  آتش پاد  زاده:  جعفری  وحید  شهرستان/  سرویس 
در  کشوری  ارزیاب  عنوان  به  کازرون،  آتش نشانی  سازمان  مدیرعامل 
عسلویه  در  جنوبی  پارس  مجتمع  اضطراری  شرایط  در  واکنش  رزمایش 

حضور یافت.
به گزارش روابط عمومی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
در  انفجار  و  آتش سوزی  را  رزمایش  این  سناریوی  صادق زاده  کازرون، 
مجتمع  سوم  و  دوم  پالایشگاه  در  میعانات گازی  ذخیره سازی  تانک های 

گازی پارس جنوبی اعلام کرد.
وی لزوم توجه به بحث مدیریت بحران و پدافند غیرعامل را یادآور شد 
و افزود: برگزاری این گونه مانورها، به سنجش آمادگی نیروها و شرایط 

فیزیکی مجموعه در شرایط اضطرار، کمک شایانی می کند.
ارزیاب کشوری این رزمایش خاطرنشان کرد: رزمایش مذکور با حضور 
صورت  جنوبی  پارس  مجتمع  پالایشگاه های  از  کمکی  تیم های  تمامی 

گرفت.
عسلویه  گاز  مجتمع  بحران  مدیریت  غیرعامل  پدافند  سرپرست  همچنین 
نیز در خصوص اهداف این مانور گفت: مهم ترین هدف از برگزاری این 
رزمایش، آمادگی جهت کنترل به موقع و جلوگیری از حوادث ناشی در 

عظیم ترین مجتمع گازی کشور بود.
به گفته حبیب رئوف، برای اولین بار در سطح کل شرکت های پالایشی 
دو  برای  همزمان  به طور  اضطراری  شرایط  سناریوی  بود که  ایران  گاز 

پالایشگاه در یک مجموعه طراحی و اجرا شد.

رئیس اداره ثبت احوال شهرستان کازرون:

شهروندان هر چه سریع تر جهت دریافت 
کارت های ملی هوشمند اقدام نمایند

سیدجلال حسینی رئیس اداره ثبت احوال شهرستان کازرون گفت: تمامی 
کارت های هوشمند ملی که زمان تکمیل ثبت نامشان )اخذ تصویر چهره 
و انگشت نگاری( از تاریخ بهمن 1392 تا مهر 1395 بوده است، صادر 

گردیده و اکنون آماده تحویل به صاحبان آن ها می باشد. 
وی افزود: با توجه به طرح تجمیع کارت های اعتباری  بانکی، کارت های 
صادر شده از سوی نیروی انتظامی، کارت کارمندی، کارت دانشجوئی و 
سایر کارت های شناسایی دیگر در سال آینده، خواهشمند است شهروندان 
هرچه سریع تر به اداره ثبت احوال کازرون مراجعه و نسبت به دریافت 
کارت صادرشده اقدام نمایند؛ در ضمن اعلام می گردد در صورت عدم 
حضور، اداره ثبت احوال هیچ گونه مسئولیتی بابت باطل شدن کارت های 

تحویل شده نخواهد داشت.  

لارستان
معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان در نشست  بررسی 
راه های مواصلاتی حوزه لارستان با هرمزگان در بندرعباس:

تبدیل جاده لارستان- بندرعباس به بزرگراه 
و دو بانده کردن در اولویت قرار گیرد

مهم ترین جاده های  از  بستک  بندرعباس و لارستان-  * جاده لارستان- 
کشور است

های  راه  بررسی  نشست   در  لارستان  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 
با هرمزگان، در بندرعباس گفت: تبدیل جاده  مواصلاتی حوزه لارستان 
لارستان- بندرعباس به بزرگراه و دو بانده کردن، در اولویت قرار گیرد؛ 
چرا که جاده لارستان- بندرعباس و لارستان- بستک، از اهم جاده های 

کشور است.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان، در این نشست جلیل 
حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان در سخنانی با بیان اینکه 
برای  ایجاد بزرگراه و دو بانده کردن جاده های اصلی و فرعی لارستان  
و استان هرمزگان بایستی اولویت بندی مدنظر قرار گیرد، افزود: در این 
خصوص باید این حساسیت ایجاد بشود که به همان اندازه که در رابطه 
با  توسعه و گسترش جاده های کلان شهر کشور اهتمام وجود دارد، جاده 
محور  به عنوان یک  و  های کشور  اهم جاده  از  هم  بندرعباس  لارستان- 
اتصالی بین شمال و مرکز کشور به جنوب محسوب می گردد که بایستی 

به آن توجه شود.
از  کمتر  چیزی  ما  جنوبی  جزایر  و  بنادر  نمی کنم  فکر  داد:  ادامه  وی 
شهرهای شمالی و مرکزی داشته باشد و حتی از جهت ترانزیتی، بازرگانی 
و صادرات و واردات این منطقه ارجحیت بیشتری دارد. بنابراین اگر به این 
جاده نگاه ویژه تری شود، سریع تر اعتبارات برای این بزرگراه تخصیص 
خواهد یافت. حسنی تصریح کرد: البته باز هم نیاز است که با همکاری 
مستمر  به صورت  استانی،  و  شهرستان  مسئولین  و  نمایندگان  همیاری  و 
مکاتباتی با هم داشته باشیم و اگر حمایت مسئولین شهرستان لارستان و 
استان هرمزگان در کنار نمایندگان مجلس قرار بگیرد و این خواسته های 
مشترک به صورت مکتوب برای هم منعکس  گردد، قطعاً تأثیرات بیشتری 

خواهد داشت.
 وی در خصوص جاده بندرعباس به سمت ایستگاه راه آهن زاهدمحمود 
از سمت  زاهدمحمود   راه آهن  ایستگاه  به سمت  اگر جاده   هم گفت: 
بندرعباس که 5 کیلومتر می باشد، سریع تر به اتمام برسد، یقیناً دسترسی و 
ارتباطات مردم  با مشهد و شهرهای دیگر، راحت تر صورت خواهد گرفت 

و به نوعی رفاه و ارتباطات مردم بیشتر می شود.
درپایان این نشست مقرر شد که اداره کل راه وشهرسازی هرمزگان راه 
اتصال ایستگاه زاهدمحمود به اتوبان سیرجان- بندرعباس را در سال 9۶، 
با اولویت به اتمام برساند و درخصوص راه لارستان به کهورستان ازطریق 
پیگیری مشترک نمایندگان لارستان و بندرعباس، در جلسه ای با حضور 
مدیران  راه وشهرسازی،  وزیر  معاونین  محفوظی  مهندس  و  خادمی  دکتر 
باند دوم یا آزادراه  کل، موضوع مطرح شده  و برای تسریع در احداث 

لار- کهورستان تصمیمات مقتضی اتخاذ گردد.

 مدیر معماری و شهرسازی اداره کل راه وشهرسازی
 لارستان مطرح کرد:

نشستن گَرد زمان بر چهره برخی محلات 
قدیمی در لار 

 پیشنهاد زمین جایگزین برای ساکنان

به دریافتی روزنامه طلوع از گزارش روابط عمومی اداره کل راه وشهرسازی 
لارستان، مهندس سلمان مهرابی مدیریت معماری و شهرسازی این اداره 
شورای  و  شهرداری  لارستان،  ویژه  فرمانداری  نمایندگان  همراه  به  کل 
اسلامی شهر لار، جهت بررسی مشکلات کالبدی بافت محلات تل سرخ و 

پشتویه، از این دو محله بازدید کردند.
از جمله محلاتی  پشتویه  اظهارداشت: محلات تل سرخ و  مهرابی  سلمان 
هستند که گرد زمان بر چهره آن ها نشسته و دچار فرسودگی شده اند و 
همچنین قرارگیری بافت مسکونی این محلات که در دامنه کوه اژدها پیکر 
را  زلزله  پی  در  جانی  و  مالی  احتمال خسارات  است، ضریب  شده  واقع 
تشدید می کند و در این بازدید، مشکلاتی همچون نبود استحکام سازه ای 
برابر مخاطرات طبیعی، فاضلاب شهری، مشکلات تأمین آب شرب،  در 
اجاره نشینی اکثر ساکنین و... با حضور دیگر مسئولان مورد بررسی قرار 

گرفت. 
وی تصریح کرد: به منظور کمک به حل معضلات مالکان و ساکنین این 
محلات، شورای اسلامی شهر لار زمینی به مساحت تقریبی 2 هکتار در 

سمت غربی محله ی پشتویه پیشنهاد نموده است.
نیاز به  اقدام،  مهرابی خاطرنشان کرد: بدیهی است قبل از وقوع هر نوع 
است و جابه جایی و  مطالعات  لازم  انجام  تعیین مشاور ذی صلاح جهت 
انتقال بافت و جمعیت از نقطه ای به نقطه دیگر بدون سنجنش تبعات آن، 
مطالعات  از  پس  است  ممکن  داشت.  خواهد  غیرقابل پیش بینی  ای  نتیجه 
ابزار  از  بهره گیری  با  بتوان  و  نباشد  جابه جایی  حل،  راه  تنها  تدقیقی، 
محدوده  و  داد  کاهش  را  موجود  معضلات  بازآفرینی،  و  توانمند سازی 
از  قبل  نیز  برای عرصه موجود  اینکه  احیا کرد. ضمن  برای سکونت  را 
اتخاذ گردد و طرح پیشنهادی آن  بایست تصمیم مقتضی  جابه جایی می 

باید به تأیید مراجع ذی صلاح برسد.
مدیریت معماری و شهرسازی اداره کل راه وشهرسازی لارستان در پایان 
با اشاره به اینکه پس از بازدید صورت گرفته و صحبت با افراد محلی در 
محله تل سرخ، در صورت تأمین بخشی از خواسته هایشان در خصوص 
تقویت  فشار آب شرب، مقوله جابه جایی، مورد درخواست ساکنین این 

محله نبود. 

نی ریز
معصومه ابتکار در همایش توسعه شهرستان نی ریز: 

فارس بیش از این تحمل توسعه در حوزه 
کشاورزی را ندارد

سرویس شهرستان/ علیرضامقدسی: اولین همایش توسعه شهرستان نی ریز 

ابتکار   با حضور دکتر  احیای تالاب بختگان،  بر  با تأکید  افق 1404،  در 
کشور،  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
از  جمعی  و  فارس  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  رضائیان 
مسئولین و مردم، در سالن آمفی تئاتر اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی نی ریز 

برگزار گردید.
ا... فقیه امام  در این همایش که امیری فرماندار شهرستان نی ریز، آیت 
جمعه نی ریز و نماینده مردم فارس در مجلس خبرگان نیز حضور داشتند، 
فرماندار نی ریز طی سخنانی خطاب به رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
شده  حفاظت  منطقه  دو  وجود  با  ریز  نی  شهرستان  داشت:  اظهار  کشور 
پارک ملی بختگان و بهرام گورکه دو سوم وسعت شهرستان را شامل شده 

است، بزرگ ترین پناهگاه زیست بومی کشور است. 
دومین  بختگان،  دریاچه  همایش،  بحث  مهم ترین  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دریاچه و تالاب کشور است، گفت: مردم شهرستان های نی ریز، استهبان، 
خرامه و ارسنجان و بسیاری از شهرستان های فارس و دوستداران محیط 
زیست  تقاضای حفظ و احیای این تالاب را دارند؛ چراکه باغ، کشاورزی، 
معیشت، سلامت و اکوسیستم منطقه، زیبایی و گردشگری و حیات آنان 
به حیات بختگان وابسته است و با توجه به اینکه دولت تدبیر و امید نگاه 
ویژه ای به محیط زیست دارد، درخواست داریم  به دریاچه بختگان هم 

نگاه ویژه ای داشته باشند.
وی افزود:  تاکنون مسئولین شهرستان در زمینه احیای بختگان ده ها مکاتبه 
این  از  ویکی  اند  کرده  پیگیری  را  موضوع  و  داده اند  تشکیل  جلسه  و 
دریاچه  احیای  ستاد  مشابه  بختگان،  احیای  ملی  ستاد  تشکیل  خواسته ها، 
ارومیه بوده است که طی سال های 94 و 95 با پیگیری استاندار محترم و به 
ویژه جناب مهندس رضائیان  و به همت مدیر کل حفاظت محیط زیست 
فارس و سازمان هایی نظیر جهاد کشاورزی، آب منطقه ای و فرمانداری های 
رئیس  محترم  معاون  نوبخت  دکتر  جناب  نوبت  بختگان، یک  از  ذی نفع 
بازدید و در فرصت  از دریاچه  برنامه و بودجه  جمهور و رئیس سازمان 
دیگری در سفر آقای دکتر جهانگیری معاون اول ریاست محترم جمهور، 
وعده پیش بینی ردیف اعتباری برای احیای تالاب بختگان در بودجه را 

دادند.
امیری با اشاره به  ضرورت سرمایه گذاری و ایجاد اشتغال، از دکتر ابتکار 
دو محور اساسی را درخواست نمود، یکی ابلاغ برنامه جامع احیای تالاب 
بختگان و تأمین اعتبار برای اجرای آن و پیگیری موضوع در سطح ملی و 
دیگری پیگیری اجرای طرح های گردشگری منطقه بهرام گور از یک سو، 

و پیگیری امکان بهره برداری از معادن این منطقه بود.
دکتر ابتکار نیز در این همایش اظهار داشت: رشد اقتصادی که به قیمت 

نابودی تالاب ها باشد، به معنای رشد و توسعه نیست.
داشت:  اظهار  خود  مطالب  از  دیگری  بخش  در  جمهوری  رئیس  معاون 
تالاب بختگان نی ریز حق آبه ای داشته است که بخشی از آن به دلیل دخل 
بین رفته است،  از  و تصرف در جریان رودها و برداشت های بی رویه 
همچنین درحال حاضر 32 هزار حلقه چاه در حوضه تالاب بختگان است 
که 10 هزار حلقه از آن غیر مجاز می باشد و بدون تردید باید این رویه را 

تغییر دهیم و مردم باید در این زمینه پیش قدم باشند.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور افزود: سیاست ها کاملًا روشن 
است، کشاورزی باید با محیط زیست همگام شود، بیش از ظرفیت تالاب ها 
اگر برداشت کنیم، تالاب ها خشک می شود، همچنین میزان سفره های 
آب زیرزمینی قابل سنجش است و نباید بیش از ظرفیت از آن ها برداشت 

شود.
استان فارس  این است که  ابتکار گفت: شواهد، کاملًا آشکار و گویای 
بیش از این تحمل توسعه در حوزه کشاورزی را ندارد و باید روش ها در 

این زمینه اصلاح شود.

استان خوزستان 

بهبهان 
به  مناسبت  روز  درختکاری

سرویس شهرستان/ پرویز  خلیجی: بنا  به  گزارش  نمایندگی  ولی  فقیه  
در  تیپ  15  نیروی  مخصوص  امام  حسن  مجتبی  -  روابط   عمومی  
و  تبلیغات   به  مناسبت  روز  درختکاری، با  حضور  فرماندهی  یگان٬  
رئیس  اداره  منابع  طبیعی٬ فرماندهان  نظامی  و  مسئولین  اداره های  
شهرستان  بهبهان  و  حومه،  بیش  از  1800  اصله  نهال  مثمر  ﴿نخل، 
لیمو، زیتون﴾  در  مساحت  4/8  هکتار در  تیپ  نیروی  مخصوص  15  
امام  حسن  مجتبی )علیه  السلام( غرس  شد. در  این  مراسم٬ ابتدا  جناب  
سرهنگ   نعمتی  معاون  هماهنگ  کننده  یگان٬ به  تشریح  اجرای  این  
طرح  پرداخت و  سپس  دکتر  موسویان٬ رئیس  اداره  منابع  طبیعی  
شهرستان  بهبهان  در  سخنانی  به  اهمیت  پوشش  گیاهی  و  کاشت  
درخت  اشاره  نمودند  و  دخالت  انسان  در  طبیعت  و  از  بین  بردن  
پوشش  گیاهی  را  از  عوامل  مهم  تغییرات   آب  و  هوایی  دانست  و  
بر  مشارکت  مردم  در  افزایش  و  توسعه  درختکاری  تأکید  نمودند.  
در  پایان  نیز  مسئولین  شرکت  کننده  اقدام  به  غرس  نهال  در  بوستان  
شهدای  مدافع  حرم  تیپ  نیروی  مخصوص  15  امام  حسن  مجتبی 

)علیه  السلام( نمودند.

شادگان
سرپرست فرمانداری شادگان خبر داد:

 شهرداری شادگان به عنوان بهره بردار 
سایت گردشگری صراخیه معرفی شد

سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: جلسه هماهنگی خدمات سفر شهرستان 
شادگان به ریاست احمد جعفری نسب سرپرست  فرمانداری شادگان و 
با حضور بخشداران و سایر اعضا، به منظور آماده سازی سایت گردشگری 
تالاب بین المللی شادگان جهت استقبال از مسافران و گردشگران نوروزی، 

در محل سالن اجتماعات فرمانداری برگزار گردید.
اظهار  جلسه  این  در  شادگان  فرمانداری  سرپرست  نسب  جعفری  احمد 
داشت: کلیه ادارات و دستگاه های عضو ستاد خدمات سفر شهرستان باید 
به  مسافران و گردشگران نوروزی در تالاب  در راستای خدمت رسانی 
بین المللی شادگان،  برنامه ریزی و اقدامات هماهنگ و مطلوبی ارائه نمایند.
سایت  سازی   آماده  به  جلسه  این  در  شادگان  فرمانداری  سرپرست 
نوروزی  گردشگران  و  مسافران  از  استقبال  جهت  صراخیه  گردشگری 
اشاره کرد و گفت: به منظور اتخاذ تمهیدات لازم جهت خدمات رسانی هر 
چه بهتر و بیشتر  به مسافرین نوروزی و رسیدگی به وضعیت ایستگاه و 
جزیره گردشگری صراخیه، شهرداری شادگان به عنوان بهره بردار سایت 

گردشگری صراخیه معرفی شد.
داراي جاذبه هاي  المللی شادگان  بین  تالاب  اینکه  بیان  با  جعفری نسب  
فراوان گردشگري است، بر استقرار نیروی انتظامی، جمعیت هلال احمر، 
اندازی نمایشگاه  پایگاه اورژانس 115، تهیه و توزیع غذاهای سنتی، راه 
و  گردشگران  از  استقبال  درجهت  و...  آب  منابع  تأمین  دستی،  صنایع 

میهمانان سفرهای نوروزی در سایت گردشگری صراخیه تأکید کرد.

استان بوشهر
امام جمعه بوشهر:

بوشهر در زمینه حفظ قرآن از استان های 
پیشتاز در کشور است

بوشهر - نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه بوشهر گفت: بوشهر در 
زمینه حفظ قرآن از استان های پیشتاز در کشور است. 

به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از ستاد نکوداشت هفته بوشهر، نماینده 
ولی فقیه در استان و امام جمعه بوشهر، در آیین پایانی نخستین جشنواره 
نشان  انسان  به  را  کمال  راه  قرآن  گفت:  بوشهر  استان  عترت  و  قرآن 
می دهد و قرائت آن به تنهایی نمی تواند مؤثر باشد، بلکه باید با عزم جدی به 
دستورات قرآن عمل کرد. آیت الله غلامعلی صفایی بوشهری افزود: برای 
وارد شدن قرآن به عرصه های مختلف علمی باید با برنامه های کارشناسی 
اقدام شود. وی اظهار کرد: قرآن نجات دهنده بشریت در همه دوره ها بوده 

و این هدایت های نبوی و عترت، نجات دهنده انسان هاست.
به  عمل  زمینه  در  رهبری  معظم  مقام  تأکید  به  اشاره  با  بوشهری  صفایی 
قرآن، اضافه کرد: بوشهر از دیرباز یک استان قرآنی بوده است که در آن 

به صورت تخصصی فعالیت های مرتبط صورت می گیرد.
وی ادامه داد: سواد قرآنی از ویژگی های بارز این استان است و فعالان 
این عرصه توانسته اند جایگاه خوبی را در عرصه ملی و بین المللی به خود 
از  قرآن  زمینه حفظ  در  بوشهر  بوشهری گفت:  دهند. صفایی  اختصاص 
با تصمیم گرفته شده، به نوجوانان  استان های پیشتاز در کشور است که 
فقیه حقوق ماهیانه  نماینده ولی  از دفتر  مستعد قرآنی به صورت ماهیانه 
پرداخت می شود. وی اظهار کرد: به زودی براساس برنامه ریزی و سند 
چشم انداز، مجتمع بزرگ قرآنی جنوب کشور در استان بوشهر آغاز به 
کار خواهد کرد. صفایی بوشهری ادامه داد: در این مجتمع انواع فعالیت های 
مرتبط با قرآن مانند کتابخانه های حقیقی، مجازی، کلاس های مختلف امور 
تواشیح  سرود،  تئاتر،  نقاشی،  انیمیشن،  سازی،  فیلم  خوشنویسی،  قرآنی، 

انجام می  شود.

استان هرمزگان 
مدیر ارشد وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات هرمزگان:

اولین سایت ارائه دهنده خدمات نسل سوم 
تلفن همراه ابوموسی افتتاح شد

استان  در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  ارشد  مدیر   - ابوموسی 
هرمزگان گفت: نخستین سایت ارائه دهنده خدمات نسل سوم تلفن همراه 
در شهرستان ابوموسی به بهره برداری رسید.  به گزارش خبرگزاری مهر، 
به نقل از ارتباطات و فناوری اطلاعات استان هرمزگان، مهدی عسکری 
زاده با اشاره به این که ICT پیشران توسعه در استان است، در این خصوص 
گفت: با توجه به انجام عملیات سوآپ )Swap( سایت شرکت خدمات 
 LTE و )G3( ارتباطی ایرانسل جهت ارائه خدمات نسل سوم تلفن همراه
صورت  جاری  سال  ماه  اسفند  در  لازم  اقدامات  ابوموسی  شهرستان  در 
پذیرفت. مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات هرمزگان با بیان اینکه 
ارتباطات، حاصل رقابت است، اظهار داشت: در همین راستا  رشد حوزه 
مقرر گردید سایر اپراتورهای سیار ملی نیز جهت ارتقاء خدمات کمی و 
کیفی در حوزه مربوطه اقدام نمایند. ضمناً با توجه به برنامه های توسعه ای 
شرکت ارتباطات سیار، شرکت های خدمات ارتباطی ایرانسل و رایتل در 
اوایل سال، 9۶ شاهد پوشش حداکثری موبایل اعم از G3 ،G2  و G4 در 
شهرستان نامبرده خواهیم بود.عسکری زاده همچنین به توجه ویژه اداره کل 
ارتباطات و فناوری اطلاعات هرمزگان در زمینه متوازن سازی ارائه خدمات 
در مناطق مختلف استان اشاره نمود و گفت: برای ایجاد پوشش مطلوب 
در حوزه ارائه خدمات نسل جدید تلفن همراه و امکان دسترسی جمعیت 
حداکثری به این زیرساخت ها، برنامه ریزی در جریان است. امید است پس 
ارتباطات و  ایجاد ظرفیت لازم در حوزه  و  اندازی سایت مذکور  راه  از 
فناوری اطلاعات، روند توسعه و ایجاد فضای رقابتی در شهرستان ابوموسی 

ادامه یابد.


